
 

 

HØRINGSUTTALELSE – GJENNOMGANG AV NORSK KULTURRÅD 
 
Kulturrådet besitter viktig kompetanse på det visuelle kunstfeltet og er en viktig aktør for 
utviklingen på dette kunstfeltet. Fotogalleriet ser derfor positivt på rapportens forslag om å 
beholde og videreutvikle et sterkt kulturråd.  
 
Fotogalleriet får i dag støtte over post 74. Samtidig som dette gir en nødvendig forutsigbarhet i de 
årlige driftstilskuddene har plasseringen på post 74 så langt gitt en del uklarheter om 
prosedyrene for tilskuddet og hvilken instans Fotogalleriet skal henvende seg til i dialogen om 
dette. Fotogalleriet ser derfor positivt på forslaget om å rydde opp i post 74 slik at ikke 
unødvendige ressurser går med til å finne ut av prosedyrer og instanser.  
 
Profesjonell galleridrift fordrer imidlertid forutsigbarhet og muligheter for å planlegge flere år fram i 
tid. God planleggingshorisont er nødvendig for å få til gode prosjekter med de fremste aktørene 
nasjonalt og internasjonalt. Om post 74 blir overført til Norsk kulturfond, er det derfor viktig at det 
etableres varige ordninger for visningssteder for den visuelle kunsten. 
 
For et relativt lite visningssted som Fotogalleriet har det også vært utfordrende at plasseringen på 
post 74 har betydd at den såkalte hovedregelen har redusert muligheten for å søke Kulturrådet 
om midler til særskilte prosjekter. Med et forholdsvis lite driftsbudsjett kan prosjektmidler utløse 
verdifulle aktiviteter som det i utgangspunktet ikke er rom for. Fotogalleriet mener derfor at det er 
viktig at mindre visningssteder ikke fratas muligheten til å søke prosjektstøtte selv om de gis varig 
driftsstøtte. 
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